
 

 

Intern Intern 

 
  

Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 17.10.2023 
Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Petter Farstadvoll, Øyvind Ø. Danielsen, 
Jørn Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette Klokkerud, 
Anders Røynås, Morten Riis Andersen, Henriette Angelica 
Bakkeli Götz, Maya Yasmina Iskandar Christensen 
 

 
Dato: 

 
17.10.23 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Oppdatering fra Jørn. Mye planlegging fremover, sende søknader 
m.m.  
 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten: Stille. Sesongen er avsluttet. Swift treningen starter opp i 

dag, og 1/11 spinning inne på Skullerud. Kommer til å trenge 

gruppeleder i gruppe 2. 3 er ok, gruppe 4 også er klare for neste år  

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: Mangler noen roller på Kids, men bedre i gruppene 
høyere opp. Avventer årsrapportene. Har god kontroll på antall 
trenere.  
 
Kommer til å avholde trenerkurs.Trenger et kurs og hjelpetrener 
kurs før sesongstart. 
 
Petter F: Status er at sesongen er slutt for terreng. Er i full gang 
med å planlegge 2024 sesongen. 

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Status om velodromen. Planen for overlevering er 01.11.23. Frem 
til da er den definert som byggeplass, og vanskelig å komme inn i. 
Utstyr til treningsrom er bestilt, sykler er bestilt (overskuddslager i 
fra Sola, et meget godt tilbud). I tillegg er hjelmer og sko bestilt. 
Noen er påmeldt kurs, akkreditering av ryttere 18/11 i Sola (dum 
dato, samtidig med at det er Master NM på bane). Vi bør begynne 
nå å bestemme samarbeide med andre klubber. Kan ha inntill 20 
ryttere på banen samtidig. Alle nivåer kan i prinsippet sykle 
samtidig. Hvor mange timer ønsker Frøy å leie velodromen? 
Kostnad 2 – 2500,- pr. time i leie.  
 
Finansiering av aktivitet, treningsavgift, konkurrangser, ritt. 



 

 

Intern Intern 

Snakker om banesykling på klubbkvelden, og booker en dag på 
banen når den er åpen i januar.  

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Stadig nye møter, men ikke noe nytt. 

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøy bilen har fått vinterdekk påmontert. Bilen har vært utleid i 114 
dager, kjørt ca. 36 000km. Skal inn for en større oppdatering 26-
27/10, kamera, og system garanti. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Anders redegjorde for økonomi. En del påløpne utgifter i 
forbindelse med Terrengsykkelfestivalen m.m.  

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Stadig nye medlemmer. Jobber mye med jentesamling, og har fått 
godkjent jentesamling for kr. 15 000,- fra forbundet. Lagt info på 
instagram, tak på 20 jenter, positive tilbakemeldinger, 15 påmeldt 
allerede. Tok kr. 200,- i påmeldingsavgift, mellom 11-15 år, 
kommer fra hele landet. Godt jobbet Henriette ! Skullerudstua er 
base for sykling, sosiale aktiviteter, middag m.m. Søndag er det 
klatring på Skullerud sportssenter. Ønsker at en av elitejentene 
holder et foredrag? 28 – 29/10 er dato for samlingen. Står stille 
hva gjelder politi og trenerattester. 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Ritt til helgen, Norway Cross arrangeres på Grønmo 21-22/10. 
Oppsummering av årets ritt er laget.  
 
Ritt neste år: Søknadsfrister for å søke ritt neste år er rett rundt 
hjørnet.  Jørn sitt forslag til ritt 2024 ble vedtatt akseptert. 
 
Vedtak:  
IF Frøy søker NCF om å få arrangere følgende ritt: 

- Norgescup Maraton som del av Terrengsykkelrittet 1.juni 
2024 

- Norgescup landevei 2024 med forbehold om at 
nødvendige forutsetninger faller på plass 

- NM Maraton 2025 som en del av Terrengsykkelrittet 
- NM rundbane og kortbane 2025 

 
Klubben har tidligere søkt om Jokerritt landevei (Holmenkollen 
Sykkelfestival) 2024 og NM bane i 2024 
 
Sondre Rocke er tatt ut til VM XCE i Indonesia.  
Vedtak:  
Styret Aksepterer å bidra med økonomisk støtte på kr. 10 000,- på 
bakgrunn av gode resultater.  

Oppfølgning fra forrige møte:   

Jakke til styremedlemmmer Petter 
Farstadvoll/ 
Henriette 
Angelica 
Bakkeli Gøtz 

Petter F holder kontakt med leverandør.  

Status NP Østmarka Morten 
Forland 

Ikke noe nytt. 

Oppfølgning Godkjent Idrettslag Anne-Mette 
Klokkerud 

Antidoping Norge inviteres til å holde foredrag på klubbkvelden 
20.11.23. De setter krav om at ungdommer må være fylt 15 år for 
å delta. 
IF Frøy har følgende tiltak på sin vedtatte handlingsplan av 
09.05.23: 



 

 

Intern Intern 

1) Gjennomføre foredrag med Antidoping Norge 
2) Publisere informasjon på nettside/sosiale medier 
3) Alle som søker refusjon til ritt må ha gjennomført ren 

utøver 

Innkomne forslag: 
 
Forslag til trenerkontrakt/Trenerens 
ansvar 

Espen 
Hillmann 

Espen fremla utkast til treneravtale mellom IF Frøy og Elias Angell 
Spikseth gjeldende fra 01.11.2023 til 31.10.2024. Avtalen redegjør 
for trenerens ansvar. Kostnader til trener vil dekkes gjennom Elite 
Landevei sitt budsjett for 2023 og 2024. Engasjementet opprettes 
som en følge av at IF Frøy som en del av strategiplanen ønsker å 
satse mer på Elite landevei. 

Klubb trøye 
 
 
 
Støtte til elite ryttere 
 
 
Frivillige Styrkeprøven 
 
 

Petter T 
 
 
 
Styret/Alle 

Petter redegjorde for innspill og mottatte forslag til ny draktavtale 
fra Kalas. Vi ønsker primært opprettholde fjorårets draktavtale. Til 
oppfølgning på neste styremøte. 
 
Vedtak:  
Landeveisgruppa kan signere kontrakt med trener for 2024 
 
Forslag om å arrangere møte for frivillige i Styrkeprøven 2024? 
Ikke vedtatt! 

Oslo Mountain Bike Week 2024 Jørn 
Michalsen 

Forslag fra Jørn: 
1/6 arrangeres Terrengsykkelrittet, 5/6 arrangeres Oslo Kalas Cup, 
og 8-9/6 arrangeres Terrengsykkelfestivalen/Norges Cup/ UCI. Ritt. 
Vi håper å trekke synergieffekt av å “samle” rittene over tre helger, 
med mindre tidsbruk mht. merking av løyper m.m. 
 
Vedtak: 
Forslag fra Jørn vedtatt. 

Manglende utbetaling Jørn 
Michalsen 

 Vedtak:  
Innspill og forslag jfr. notatet til Jørn vedtatt. 

Neste Styremøte: 14/11-2023  

 


